
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 19/13 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 20. 11. 2013 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 

Prisotni: M. Gams, Z. Jernejc, K. Ernestl, C. Filipič, T. Martun, J. Pungerčar, R. Pergarec, G. Kramberger, M. Štraus, I. 
Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, A. Fekonja, 
M. Koželj, T. Ručigaj, G. Tavčar. 

  

1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika seje z dne 20. 11. 2013 

Prerazporedili smo točke dnevnega reda in dodali točko 3, v kateri obravnavamo zaposlovanje za določen/nedoločen 
čas, ter potrdili zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS, z dne 6. 11. 2013. 

  

2.            Tekoča obvestila 

a)             Dogovor za izplačilo 3. četrtine odprave plačnih nesorazmerij javnim uslužbencem je bi podpisan 15. 11. 
2013. Izplačilo plačnih nesorazmerij skupaj z zamudnimi obrestmi, ki zajema čas 20 mesecev, od 1. 10. 2010 do 31. 
5. 2012, naj bi bilo izvršeno v dveh obrokih. Prvi obrok naj bi bil izplačan najkasneje do konca februarja  leta 2014, 
drugi do konca januarja leta 2015.  Vlada in sindikati so hkrati podpisali tudi izjavo o dinamiki izplačila ter da vlada 
ne bo posegala v že dogovorjene plače in pravice delavcev v naslednjem letu. 

b)            M. Gams je poročal, da je SVIZ Slovenije, na pritisk Konference VŠZ, na ministra za vzgojo, izobraževanje, 
znanost in šport dr. Jerneja Pikala naslovil pismo, v katerem ga z veliko zaskrbljenostjo opozarja na vztrajno slabšanje 
razmer v visokem šolstvu in znanosti. Inštituti namreč glede na zdajšnji finančni položaj in nadaljnje slabe obete 
prihodnje leto ne bodo mogli zagotoviti niti plač zaposlenim, kaj šele vlagati v razvoj. Spričo tega bodo prisiljeni 
odpovedovati pogodbe o zaposlitvi iz poslovnih razlogov, nekaterim sodelavcem pa ne bodo mogli podaljšati 
pogodb, sklenjenih za določen čas. Predsednik Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti SVIZ dr. Matjaž 
Gams poudarja, da je mednarodnih in državnih razpisov manj kot minulo leto, zato sredstev primanjkuje na vseh 
inštitutih. A v javnosti o agoniji inštitutov ni slišati skoraj nič, saj so direktorji le-teh neposredno podrejeni resornemu 
ministrstvu. Hkrati so pritiski na inštitute za tistimi na visoko šolstvo in znanost, ki smo jim bili priča v prejšnjem 
mandatu, dosegli še en višek. Sredstva se z inštitutov samodejno prenaša v druge resorje, od katerih nekateri beležijo 
celo rast, medtem ko se od inštitutov zahteva radikalna znižanja. SVIZ je v pismu dr. Jerneju Pikalu jasno povedal, da 
se bo sindikat, če se agonija inštitutov ne bo končala, solidarno postavil v bran stroke, ministra pa je v izogib temu 
zaprosil za čimprejšnji sestanek o omenjeni problematiki. 

c)             I. Zajc je z veliko zaskrbljenostjo ponovno poudaril, da je potrebno spremljati in posredovati predloge o na 
novo nastajajočem Zakonu za visoko šolstvo, ki je v pripravi, saj se boji, da se bodo sredstva za znanost preusmerila 
drugam, na univerze, s tem pa bo posledično manj denarja za samostojne raziskovalne institute. 

d)            M. Štraus je poročala, da bo na enem od odsekov na IJS odpuščen delavec kot tehnološki višek. Odsek 
izkazuje že vrsto let negativno bilančno stanje, narava oziroma področje dela, na katerem je delavec delal doslej, pa 
se je spremenila, saj se meritve, na katerih je delavec delal kot tehnik, opuščajo. Po razgovoru z njegovim vodjem 
ugotavljamo, da bo delavec tehnološki presežek, zato mu skušamo najti, ob podpori vodstva IJS, novo delovno mesto 
kot prerazporeditev v okviru naše ustanove. IO se zavzema, da vodstvo IJS pripravi postopek, v skladu z zakoni in 
kolektivnimi pogodbami, po katerem bo potekal način ugotavljanja tehnoloških viškov in potem eventuelno samo 
odpuščanje ter ga uskladi s sindikatom. 

  

3.            Zaposlovanje za določen/nedoločen čas 



                Na eni od predhodnih sej točka o zaposlovanju za doložen/nedoločen čas zaradi odsotnosti predlagatelja 
M. Gamsa ni bila obravnavana. M. Gams se zavzema, da bi vsem mladim raziskovalcem in doktorjem znanosti 
omogočili zaposlitev za nedoločen čas, saj zdajšnja zakonodaja to omogoča in so postopki odpušanja veliko lažji kot 
po prejšnji zakonodaji. 

Člani IO SVIZ/IJS imajo glede tega različna mnenja. Želijo pa izvedeti, kakšna bo politika IJS glede tega, kar bo IO 
vprašal direktorja na skupnem sestanku, ki bo v kratkem. 

4.            Točke za sestanek z direktorjem, predviden dne 29. 11. 2013 

                Vprašanja za direktorja smo pripravili v sklopih: 

a) Analiza zaposlenih (število zaposlenih, nazivi, število zaposlitev za določen in nedoločen čas) 

b) Finančno stanje IJS in projekcija stanja do konca leta (bojimo se zajedanja v poslovni sklad in amortizacijo) 

c) Politika zaposlovanja na IJS (zaposlovanja in odpuščanja, plače) 

d) Sindikat je razočaran nad premajhno aktivnostjo vodstva, ker se v zvezi z možnostjo prostovoljnega 
vplačevanja v II. steber pokojninskega varčevanja iz bruto plače na IJS nič ne premakne in prosimo za 
pojasnila. 

Op.: sestanek z direktorjem je bil kasneje na njegovo željo prestavljen na ponedeljek, 2. 12. 

  

5.            Božično-novoletna obdaritev otrok 

                Priprave na božično-novoletno obdarovanje otrok je v polnem teku. Do petka, 22. 11. 2013, se starši 
odločajo med dvema opcijama. Darilo izberejo v izbrani trgovini bodisi sami, na podlagi izdanega bona, bodisi 
izberejo darilo, ki ga je za otroke v treh starostnih skupinah, ločenih po spolu, deklice/dečki, pripravila komisija. 
Starši, ki so se odločili, da sami izberejo darilo, bodo pravočasno obveščeni, kdaj prično z nakupovanjem. 

V letošnjem letu bo obdarovanih 230 predšolskih otrok.   

  

6.            Razno 

a)             Vsi člani, ki so se prijavili, so prejeli karte za Atlantis v novi sezoni od novembra 2013 do novembra 2014. 
Člani, ki se za karto še niso odločili ali so nanjo pozabili, jo bodo prejeli po predhodni najavi v sindikalni pisarni pri 
Metki Štraus P., po int. tel. 3295 ali pišejo na elektronski naslov metka.straus@ijs.si. 

b) Kakor na predhodni seji obljubljeno, nas je R. Gruden seznanila s finančnim stanjem na dan 15. 11. 2013 na 
postavki izdaje vstopnic za predstave. V kolikor v mesecu decembru ne bomo prerazporedili sredstev za nakup 
vstopnic za kulturne prireditve, jih verjetno ne bomo mogli več finančno pokriti. 

c)             Naslednji sestanek bomo imeli dne 4. 12. 2013 ob 15.00 na Jamovi cesti. 

  

Seja je bila končana ob 16.20, vodil jo je I. Zajc.                                                   Zapisnik je pripravila: Metka Štraus P. 

                                                                                                                                       Zapisnik je pregledal: Jože Pungerčar 

Ljubljana, 22. 11. 2013 

  

Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                                - članom NO SVIZ/IJS 

                                - predsedniku ZS IJS 

                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

mailto:metka.straus@ijs.si


                                - direktorju IJS 

 


